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Interpelacja 
            w sprawie ustawienia koszy na śmieci wzdłuż ulicy Botanicznej 

 
 

  Wzdłuż  ul.  Botanicznej  prowadzącej  bezpośrednio  nad  jezioro  Rusałka  oraz  do  kompleksu 
sportowego na Golęcinie brakuje koszy na śmieci i ławek umożliwiających odpoczynek, m. in dla osób 
starszych.  

  Obecnie  w  związku  z  rozpoczętym  sezonem  wiosenno‐letnim  z  ul.  Botanicznej  korzysta 
codziennie bardzo wiele osób spacerując, jadąc rowerem czy idąc z psem na spacer. Kosze są w tym 
miejscu niezbędne w celu utrzymania porządku, natomiast ławka byłaby idealna dla osób starszych czy 
chcących po prostu odpocząć w cieniu drzew. 

Rada Osiedla Ogrody niestety nie posiada już wolnych środków, które mogłaby przeznaczyć na 
kupno śmietników w tym miejscu, a są one niezbędne. 

  Bardzo proszę o przychylne rozpatrzenie moje interpelacji i zamontowanie przy przedmiotowej 
ulicy kilku koszy oraz ławek, gdyż będzie to z pożytkiem dla całego otoczenia. 
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